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Jesse Douglas <jdouglas@wnrgi.com>

Introduction
Chhina, Sippy <SChhina@deloitte.ca> Tue, Nov 5, 2019 at 7:17 AM
To: "Adlington, Ryan" <radlington@deloitte.ca>, Jesse Douglas <jdouglas@wnrgi.com>
Cc: "Langlois, David" <dlanglois@deloitte.ca>

Jesse

 

Good morning and happy Tuesday!

 

As discussed, I wanted to intro you to Ryan, copied above, who is looking after the Excel creditor protection filings.

 

I will leave it up to the two of you to connect directly.

 

Regards,

 

Sippy Chhina, CPA, CMA, CA

Partner | Board Member | Vice Chair

Deloitte

700, 850-2nd Street SW, Calgary, Alberta, Canada T2P 0R8

D: +1 (403) 503-1314 | M: +1 (403) 605-1491

schhina@deloitte.ca | www.deloitte.ca

 

Deloitte is proud to be recognized as a Great Place to
Work.

 

 

Confidentiality Warning:

Deloitte refers to a Deloitte member firm, one of its related entities, or Deloitte Touche Tohmatsu Limited (“DTTL”). Each
Deloitte member firm is a separate legal entity and a member of DTTL. DTTL does not provide services to clients. Please
see www.deloitte.com/about to learn more.

This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may
be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to
hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the
intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments
from your system. Thank You.
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If you do not wish to receive future commercial electronic messages from Deloitte, forward this email
to unsubscribe@deloitte.ca

Avertissement de confidentialité:

Deloitte désigne un cabinet membre de Deloitte, une de ses entités liées ou Deloitte Touche Tohmatsu Limited (DTTL).
Chaque cabinet membre de Deloitte constitue une entité juridique distincte et est membre de DTTL. DTTL n’offre aucun
service aux clients. Pour en apprendre davantage, voir www.deloitte.com/ca/apropos.

Ce message, ainsi que toutes ses pièces jointes, est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) prévu(s), est confidentiel
et peut contenir des renseignements privilégiés. Si vous n’êtes pas le destinataire prévu de ce message, nous vous
avisons par la présente que la modification, la retransmission, la conversion en format papier, la reproduction, la diffusion
ou toute autre utilisation de ce message et de ses pièces jointes sont strictement interdites. Si vous n’êtes pas le
destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l’expéditeur en répondant à ce courriel et supprimez ce message et
toutes ses pièces jointes de votre système. Merci.

Si vous ne voulez pas recevoir d’autres messages électroniques commerciaux de Deloitte à l’avenir, veuillez envoyer ce
courriel à l’adresse unsubscribe@deloitte.ca
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